
Vergadering Statencommissie op woensdag 14 juni 2023 
 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag 
vervolgens mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat 
gebeuren.  
 
 
A.1. Werkreis Taiwan (GS-brief van 16 mei 2023) 
 
Fractie Forum voor Democratie, mevrouw C.E. Niessink 
We hebben kennisgenomen van de recente reis naar Taiwan van gedeputeerde Brink en 
delegatie. Een snoepreisje, wie wil dat nou niet. De reis had als doel “het onderhouden van de 
relatie met Asus en bespreken en toelichten van de uitbreidingsplannen in Emmen”. Een 
ogenschijnlijk nobel doel voor de Drentse economie en werkgelegenheid. Echter roept dit ook 
een aantal vragen bij ons op. 
1. Kan de gedeputeerde aangeven wat de schaal van de uitbreiding is en wat dit concreet 

oplevert voor de Drentse economie en werkgelegenheid? 
2. Kan de gedeputeerde aangeven wat de propositie is voor de te vestigen batterijenfabriek? 

 
Reactie gedeputeerde Brink 
 
 
A.3. Ganzenfoerageergebied Fochteloërveen (GS-brief van 16 mei 2023) 
 
Fractie Partij voor de Dieren, mevrouw R.R.M. Zuiker  
Provincie Drenthe en gemeente Assen zijn in 2020 een minnelijk traject gestart met 
natuurorganisaties over de natuurvergunning voor Kloosterveen 2. Uit de brief van GS blijkt dat 
de relatie tussen de provincie en deze organisaties niet meer minnelijk te noemen is. 
Er is een extra onderzoek gedaan. Dit onderzoek is echter niet begeleid door de 
begeleidingsgroep zoals was afgesproken in de privaatrechtelijke overeenkomst. 
1. Graag een toelichting van het college waarom het college zich niet aan de voorwaarden in 

de rechtelijke overeenkomst houdt. 
2. Wat kunnen de juridische consequenties hiervan zijn, mochten alle partijen er niet 

uitkomen? 
3. Hoe denk de provincie een Wnb vergunning af te gaan geven voor de resterende woningen 

in Kloosterveen 2, gezien de stikstofproblematiek, het feit dat extern salderen momenteel 
onmogelijk is én het feit dat de provincie een onbetrouwbare partner lijkt te zijn voor de 
natuurorganisaties? 

 
Fractie D66, de heer J.W. Brinkhorst 
Met verbazing heeft D66 kennisgenomen van de ontstane problematiek tussen provincie en 
natuurorganisaties over de compensatie van een leef- en voedselgebied voor ganzen in en nabij 
het Fochteloërveen. D66 hecht waarde aan het nakomen van afspraken en wil een 
gelijkwaardige samenwerking tussen natuurorganisaties, provincie en eventuele andere 



belanghebbenden. Wij hebben elkaar in de transitie voor herstel van de biodiversiteit hard 
nodig. 
- Is de gedeputeerde bereid tot heropening van het gesprek over dit vraagstuk met de 

natuurorganisaties? 
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 
 
A.5. Urgentiebrief OV-bureau Groningen Drenthe (GS-brief van 16 mei 2023) 
 
Fractie GroenLinks  
Graag willen wij dat de ingekomen stukken A.5. (Urgentiebrief OV-bureau Groningen Drenthe 
(GS-brief van 16 mei 2023)) en B.2. (Brief van Rover-Drenthe van 22 mei 2023 over Opheffen van 
lijn 59 en 77) meegenomen worden bij de behandeling van de OV-begroting 
 
Fractie Forum voor Democratie, mevrouw C.E. Niessink 
Het OV-bureau trekt flink aan de bel om de neergang van het Nederlandse OV een halt toe te 
roepen. We hebben gelezen in de urgentiebrief dat het voorzieningenniveau, tussen 2019 en 
2022 gedaald is met 10-15 procent en dat dit, als we niks doen, opnieuw met 10-15 procent zal 
afnemen. Er is een oproep gedaan om het Kabinet ertoe te bewegen om alsnog tot een 
afsprakenpakket met de OV-partners te komen. En er wordt gevraagd om een gesprek om kort 
uiteen te zetten waarom het belang van OV individuele ministeries en Kamercommissies 
overstijgt. 
1. Is er enige actie ondernomen vanuit de Provincie richting het Kabinet n.a.v. deze 

urgentiebrief? Zo ja; welke actie is ondernomen en wat is daar uitgekomen? 
2. Is er enige actie ondernomen op het verzoek voor een gesprek? Zo ja; wanneer ontvangt PS 

hierover een uitnodiging? Indien dit gesprek al heeft plaatsgevonden, waarom is dit bij PS 
niet bekend en wat is er uit dit gesprek gekomen? 

 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 
 
A.6. Addendum bij ontwerpbegroting 2024 RUD Drenthe (brief van 23 mei 2023) 
 
Fractie Forum voor Democratie, mevrouw C.E. Niessink 
Al jaren is er sprake van financiële tekorten, een hoog ziekteverzuim en ook deels ontevreden 
personeel bij de RUD. Er zijn continu zorgen om de personele bezetting en over de financiën. Nu 
blijkt wederom dat de RUD de zaken niet op orde heeft, er moet meer geld komen maar de RUD 
weet eigenlijk niet precies waarvoor. Het RUD lijkt een stuurloos schip dat niet weet wat er op 
zich afkomt en ook niet waar ze naartoe moeten varen. Er is een dringende oproep vanuit 
Drentse gemeenten om niet akkoord te gaan met de 7% procent verhoging. In acht nemend dat 
iedere verhoging van kosten voor rekening van de Drentse inwoner komt, roept de vraag bij ons 
op of het RUD nog bestaansrecht heeft. 
1. Wat gaat de gedeputeerde doen met de oproep van de Drentse gemeenten om een stevig 

signaal af te geven aan het RUD?  
2. Kan de gedeputeerde onderzoek laten verrichten naar de houdbaarheid van de Rijks 

Uitvoeringsdienst?  
 



Fractie BBB, de heer H.G.J. Schuinder 
De RUD vraagt ons om 1,6 miljoen extra voor de invoering van de Omgevingswet. Daarnaast 
vragen ze om 400.000 euro om de extra personeelskosten te kunnen uitbetalen ten behoeve van 
de omgevingswet.  
Er wordt genoemd dat uit onderzoek vanuit het Rijk is gebleken dat 7-12% extra budget nodig 
is voor de invoering van de Omgevingswet. Er wordt 7% verwachte overschrijding aangehouden. 
Namens BBB willen wij graag de volgende vragen stellen: 
1. Is dit niet een jaarlijks terugkomend probleem dat RUD tekorten in het budget heeft? Zo ja, 

hoe kunnen we dit structureel voorkomend probleem oplossen? 
2. Volgens ons is nog niet eens duidelijk of deze 7% extra echt nodig is, loopt de RUD niet 

teveel vooruit op de zaken? 
 
Reactie gedeputeerde Kuipers 
 
 
B.2. Brief van Rover-Drenthe van 22 mei 2023 over Opheffen van lijn 59 en 77 
 
Fractie Forum voor Democratie, mevrouw C.E. Niessink 
In de brief van Rover Drenthe wordt een oproep gedaan aan de provincie om te stoppen met 
verdere afschalingen in het OV. Er zijn grote zorgen over de toegankelijkheid van het OV voor 
forens, scholier en toerist. Daarbij wordt gesteld dat de Hub-taxi geen alternatief is vanwege de 
hoge kosten en de onvindbaarheid. In het kader ook van de urgentiebrief OV-bureau Groningen 
Drenthe waarin de provincie aangeeft deze zorgen te delen en Den Haag oproept om 1 miljard 
ter beschikking te stellen ter voorkoming van verdere bezuiningen: 
1. Kan er een toezegging gedaan worden aan Rover dat er niet afgeschaald gaat worden op 

de buslijnen 59 (Gieten P+R – Emmen Station) en 77 (Gieten P+R – Bareveld)? 
2. Dat voorgaande bewerkstelligd wordt indien nodig door extra gelden beschikbaar te 

stellen vanuit de provincie?  
 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 
 
B.13. Brief van Meten=Weten Westerveld van 7 juni 2023 over Jaarverslag 2022 
 
Fractie GroenLinks, de heer S.R. Pormes 
Deelt u de analyse dat er nieuwe juridische mogelijkheden zijn? 
 
Reactie gedeputeerde Brink 
 
 
B.14. Brief van Noord Nederlandse Coöperatie van Zorgorganisaties van 9 juni 2023 over  
 Brandbrief aan minister Helder 
 
Fractie Forum voor Democratie, mevrouw C.E. Niessink 
We lezen in de brandbrief van Noord Nederlandse Coöperatie van Zorgorganisaties de 
schrijnende staat waarin de ouderenzorg in Noord Nederland verkeerd. Vroeger had elk dorp 
een eigen bejaardentehuis. Niet voor iedereen zaligmakend maar een reële optie als het leven 
thuis te ingewikkeld of eenzaam werd. Inmiddels is dit concept met uitsterven bedreigd en richt 
de overheid zich erop om ouderen zolang mogelijk zelfstandig te laten wonen en wordt de druk 



op mantelzorgers steeds groter. Met de enorme toename van ouderen en afname van jongeren 
stevenen we af op een zorginfarct. Nog los van het personeelstekort en financiële tekort wat 
dreigt. 
- Om eenzaamheid tegen te gaan, werkdruk te verlichten door zorg te centreren en het oude 

zorgstelsel te herintroduceren;  is de gedeputeerde bereid om onderzoek te (laten) doen 
naar de mogelijkheid van het (her)openen van bejaardentehuizen in Drenthe?  

 
Reactie gedeputeerde Kuipers 
 


